
Protokoll styremøte 08-2021 
 
Møtte: Johnny Skjoldal, Henry Kristiansen, Ingerid Lærum Roll-Lund og Atle Opstvedt 
Møtt Teams: Renate Solberg og Vidar Bryn (vara) 
 
Ikke møtt: Maiken Hansen (vara) 
 
Sted: Bergen Travpark/Teams 
Tid: Mandag 20.09.21 kl.17.00 
 
 
Saksliste 
 

1. Godkjenne protokoll fra forrige styremøte 
Protokoll er godkjent og signert. 
 

2. Sette dato for neste styremøte 
Neste styremøte blir fredag 15.10.21 kl.17.00 
 

3. Økonomi 
Forbundssekretær informerer om status på økonomien. 
 
Styret tar denne informasjonen til etterretning 
 

4. Etne, Ølen og Vindafjord Trav- og Hestelag 
Etne, Ølen og Vindafjord Trav- og Hestelag har hatt ekstra ordinær generalforsamling og 
vedtatt å legge ned laget. Forbundet har mottatt protokollen fra generalforsamlingen og fått 
et forslag på fordelingen av midlene som laget har. 
 
Vedtak: Forbundet støtter forslaget fra Etne, Ølen og Vindafjord Trav- og Hestelag og 
godkjenner nedleggelse av laget. 
 
Forbundssekretær sender dette videre til DNT. 
 

5. Generalforsamling DNT 
Styreleder forteller om generalforsamlingen i DNT og valget på ny leder. 
Styret ønsker å ha en sak om Valg DNT 2022 på styremøtene fremover mot DNT valg 2022. 
 
Styret tar denne saken til etterretning. 
 

6. Møte DNT leder/Hall of Fame 
Forbundet har invitert den nye DNT lederen til neste styremøte og forbundet ønsker også å 
ha et medlemsmøte der den DNT lederen deltar.  
Forbundssekretær tar kontakt med daglig leder på Bergen Travpark og jobber videre med 
saken. 
Hall of Fame blir diskutert. Diskusjonen blir unnlatt offentligheten. 

 
7. Høstkonferanse 

Vestenfjeldske, Rogaland og Agder skal ha høstkonferanse i Rogaland 23-24 oktober. 
Rogaland har sendt ut invitasjon og forbundssekretær sender invitasjonen videre til lagene.  
Styret diskuterer temaer for høstkonferansen. Forbundssekretær sender forslag videre til 
Rogaland. 



 
8. Travbane Stend Videregående Skole 

Forbundet og Fana Trav- og Hestesportslag ønsket et møte med Stend Videregående Skole 
for å diskutere travbanen som er planlagt ved skolen. Forbundssekretær har tatt kontakt 
med Stend og venter på svar angående dato for møtet. 
Saken blir tatt opp igjen på neste styremøte. 
 
Styret tar denne informasjonen til etterretning. 
 

9. Til-Start Samling og fellestrening 
Neste TIL-START samling skal være lørdag 06.11.21 for begge årgangene. 
Det skal også være en stor samling fredag 05.11.21 på kvelden for alle som har deltatt på TIL-
START fra starten av. Det er ønskelig å ha TIL-START på Voss Hestesportsenter fra 2022. 
Forbundssekretær tar saken videre med Knut Olav Dahl.  
 
Det skal avholdes 3 fellestreninger på høsten på Bergen Travpark. 
 

10. Treningsanlegg 
Det er ønskelig å undersøke om det foreligger retningslinjer for trening av hest på de ulike 
treningsanleggene til de ulike travlagene i regionen og i landet. Forbundssekretær tar saken 
videre med DU-utvalget.  
 
Styret tar denne saken til etterretning. 
 

11. Eventuelt 
Næringsforum: Vi har fått gode tilbakemeldinger fra politikerne etter mailen med opprop ble 
sendt ut. Styret skal sende ut oppropet til de som nå er valgt inn på Stortinget. Styret 
diskuterer ulike retninger for det neste næringsforumet.  
Valgkomite Bergens Traverbane: Styret velger Johnny Skjoldal som representant i 
valgkomiteen. 
Terminlistearbeid: Styret diskuterer terminlistearbeidet.  

 
 
 

Møtet ble hevet kl. 20.30 
 
 

Lisa Pickersgill, referent 
 
 
 
 
 
 
  Johnny Skjoldal   Henry Kristiansen 
 
 
 
 
 
Ingerid Lærum Roll-Lund  Renate Solberg   Atle Opstvedt 


